



## Terms & Conditions الشروط والأحكام

- 1 يجب أن تتم عملية الدفع باستخدام بطاقة ائتمان البنك التجارى.
  - 1 Payment must be made with a Commercial Bank Credit Card.
  - يجب على العميل أن يقوم بطلب الخصم قبل إتمام عملية الدفع.
- 2 Customers need to ask the merchant for the discount before payment.
- لا يسري هذا العرض على الدفع أونلاين.
- Discount is not applicable on online payments.
- يجب أن يتم الحجز مسبقاً.
- Prior reservations are required.
- لا تسري هذه العروض بالتزامن مع أي عروض ترويجية أخرى.
- These offers cannot be used in conjunction with any other promotion.
- إن موظفو البنك التجاري مؤهلون للاستفادة من العروض المذكورة أعلاه بغض النظر عن فئة البطاقة التي يستخدمونها.
- Commercial Bank staff are eligible to avail the discounts when presenting their staff ID, regardless of the type of card they are using.
- مزايا باقة الأبطال: حاسب مؤشر كتلة الجسم المجاني، وخطة غذائية، والحصول على برنامج التعاون المخفض مجاناً.
- Hero package benefits: free BMI, nutritional meal plan, and free access to the discount collaboration program.
- **مزايا باقة كبار الشخصيات:** حاسب مؤشر كتلة الجسم المجاني، وخطة غذائية، والوصول المجاني إلى برنامج التعاون المخفض.
- VIP package benefits: Free BMI, nutritional meal plan, free access to the discount collaboration program.
- **مزايا باقة السفير:** حاسب مؤشر كتلة الجسم المجاني، وخطة غذائية، والحصول على برنامج التعاون المخفض مجاناً.
- Ambassador package benefits: Free BMI, nutritional meal plan, and free access to the discount collaboration program.
- تسري هذه العروض من 22 أبريل 2024 وحتى 31 ديسـمبر 2024.
- These offers are valid from 22 April 2024 until 31 December 2024.



